
Tisztelt Tagtársaim! Kedves Vendégeink! 
  
A vezetőség nevében szeretettel köszöntök mindenkit, aki megtisztelt 
bennünket jelenlétével. 
A mai összejövetelünk egy kicsit eltér a szokásostól, hiszen e szervezet 
megalakulása 25 évre vezet bennünket vissza. A privatizáció miatt a 
Villamossági Gyár Kft. szakszervezeti bizottságának javaslatára külsőben, azaz 
a gyárkapun kívül, létre lett hozva a VASAS Nyugdíjasok alapszervezete. Ennek 
elindítója, szervezezője Papp István volt, az akkori Gyári Szakszervezeti 
Bizottság titkára. Ő keresett meg több gyári nyugdíjast, hogy vállalják el ennek a 
nyugdíjas szervezetnek beindítását, szervezzék meg a vezetőség választást. Az 
első alakuló ülés 1993. december 16-án volt, ahol 106 fővel választottak 
vezetőséget. Titkárnak – Őt szerencsére még soraink között üdvözölhetjük – 
Wágner Józsefet választották meg, elnöknek Varsányi Gábort, gazdasági 
felelősnek Németh Gyulánét. Sajnos Ők már nincsenek közöttünk. Vezetőségi 
tagnak Szabó Kálmánnét, Borikát és Gáspár Lajos bácsit – sajnos már Ő sincs 
közöttünk. Az alakuló ülésen részt vett Dr. Egerszegi László és Svajda József az 
MSZOSZ Sm.i képviselet vezetője és helyettese, Kovács Lajos bácsi a Sm.-i 
Nyugdíjas Egyesület elnöke, Székely Sándor, a Kaposvár városi Nyugdíjas 
Egyesület elnöke, Biczó József a VASAS Sm-i Szövetségének titkára és elnöke 
Papp István.  A Somogy megyei VASAS Nyugdíjasok Alapszervezete nevet 
vették fel. Székhelyük eleinte a volt Szakszervezeti Székház  Kaposvár, Kossuth 
Lajos utca 1-9, majd ennek értékesítését követően a Cseri út 25/b., ahol jelenleg 
is tartózkodunk. A kezdeti nehézségek után egyre növekedett a taglétszám, volt 
amikor elérte a 400 főt is. Az évek során sajnos megfogyatkoztunk. Jelenleg 150 
fős taglétszámmal rendelkezünk. Ehhez képest szép létszámmal jöttünk ma 
össze. Sok minden történt ez alatt a 25 év alatt. Rendszeresek voltak a 
kirándulások, majálison való részvételek, nyuszi ünnepségek, székházban közös 
összejövetelek, amelyekre szívesen gondolunk vissza. Még a Pártok házában, a 
MÁV internátus ebédlőjében is szórakoztunk, táncoltunk közösen, sőt értékeltük 
egymás süteményét, borait. Sok idős tagtársunkon segítettünk, látogattuk Őket, 
hogy egy kis színt vigyünk életükbe. Jó visszapillantani ezekre az évekre. Több 
szervezet is elismerte munkánkat. Polgármester Úr is többször tette tiszteletét  
szerény kis összejövetelünkön. Több alkalommal még anyagilag is támogatta 
munkánkat. A Megye Polgára kitüntetést Papp István társunk 2006-ban kapta 
meg, a Város Polgára elismerést Wágner József kollega, az Év Nyugdíjas 
vezetője címet Wágner József, Varsányi Gábor, Barna Ferencné, Papp István és 
jómagam. Magam részéről köszönetemet fejezem ki az alapítóknak, majd a 
vezetőknek, hogy fenntartották, működtették ezt a kollektívát. Nem kis feladat, 
felelősség. Nagyon jó egészséget kívánok további napjaikhoz itt közöttünk. 
  
 


